

“Rapid” Document Delivery Service Now Covers Book Chapters 「Rapid」文獻傳遞服務現已包括圖書章節

To further support the study, teaching and research activities of EdUHK members, we are delighted to announce that our “Rapid” Document Delivery Service will cover requests for individual book chapters in addition to journal articles with immediate effect.

This new function of “Rapid” allows EdUHK students and staff to request from other libraries a soft copy of a chapter from a book which is not held by our Library. In accordance with applicable copyright laws and regulations, the copy provided is normally limited to one chapter or 10% of a book, whichever is smaller.

The book chapter request function of “Rapid” is also free of charge and is usually delivered within 2 to 3 working days. EdUHK students and staff can make requests via ILLiad, our online Inter-library Loan and Document Delivery Services system, on the Library Website or directly at <http://illiad.eduhk.hk>.

For further information, please contact the Library’s Circulation Counter at 2948-6658 or by email to libill@eduhk.hk.

為了進一步支援本校師生的教學與研究，圖書館的「Rapid」文獻傳遞服務除期刊文章外，現在亦會提供個別圖書章節的電子複本。

利用「Rapid」這項新功能，教大師生可以申請從其他圖書館取得本館所未有圖書其中一個章節的電子複本。根據相關版權法例所限定，此服務只可以提供一本書某一章節或少於全書頁數十份之一的複本，並以較少者為準。

「Rapid」這項新功能亦是完全免費，一般可以在2至3個工作天內完成。本校師生可以經圖書館網站或直接登入ILLiad館際互借與傳遞服務系統 (<http://illiad.eduhk.hk>) 提交要求。

有關詳情，請致電2948 6658 或電郵libill@eduhk.hk聯絡蒙民偉圖書館流通服務台。

Sidney Cheng, Librarian
圖書館館長 鄭保瑛
28 September 2016